

EXTREME GREEN® 20

A superior quality ferrous sulfate heptahydrate.

EXTREME GREEN® 20 is an iron nutritional supplement that is used to help promote dark green color in turf and foliage of plants.



GUARANTEED ANALYSIS

Sulfur (S)	12.0%
12.0% Combined Sulfur	
Iron (Fe).....	20.0%
20.0% Water Soluble Iron (Fe)	

Derived from active ingredients, registered Ferrous Sulfate Heptahydrate.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

DANGER

HARMFUL IF SWALLOWED. CAUSES SEVERE SKIN BURNS AND EYE DAMAGE.



PRECAUTIONARY STATEMENTS

Do not breathe dust / mist / spray. Wash thoroughly after handling. Do not eat, drink or smoke when using this product. Specific treatment see First Aid section on this label.

PERSONAL PROTECTIVE EQUIPMENT

Wear protective gloves / protective clothing / eye protection / face protection. Wash contaminated clothing before reuse.

FIRST AID

Immediately call a poison center / doctor

IF SWALLOWED: Call a poison center / doctor if you feel unwell. Rinse mouth. Do NOT induce vomiting.

IF ON SKIN (OR HAIR): Take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water / shower.

IF INHALED: Remove person to fresh air and keep comfortable for breathing.

IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing.

STORAGE AND DISPOSAL

STORAGE: Store locked up.

DISPOSAL: Dispose of contents / container in accordance with local / regional / national regulations.

DIRECTIONS FOR USE

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

Iron (II) is sensitive to alkaline carrier water sources (pH>7). For best results, a buffer / acidifier (e.g. SPRAY-RITE®) is recommended to lower the pH of the spray tank water (pH 5 – 6) before adding EXTREME GREEN® 20. Add EXTREME GREEN® 20 to half of the water, then agitate while adding remaining water. For best results, rinse EXTREME GREEN® 20 through a strainer basket or premix as a slurry in a separate container before adding to the tank. Add urea or other fertilizers. Add herbicides last while continuing to agitate tank contents. Spray solution as soon as possible. EXTREME GREEN® 20 tank mixes are generally stable; however, agitate prior to spraying if mix has been standing for over 24 hours.

EXTREME GREEN® 20 is compatible with most pesticides and fertilizers, with the exception of amine formulation herbicides and high phosphate fertilizers. Do not use in tank mix with high phosphate fertilizers. Tank mixes with amines should not be attempted unless adequate agitation exists. Do not pre-mix EXTREME GREEN® 20 with any high-pH herbicides without performing a jar test.

TURF

	grams / 100 m ²	kg / hectare
Trees, Shrubs, and Herbaceous Plants	60 - 240	6 - 24

Apply every 2 – 8 weeks based on desired color response. 3 – 5 applications per growing season usually produce the best results. EXTREME GREEN® 20 is most effective when plants are growing rapidly and is least effective when plants are dormant or suffering from stress.

Use sufficient water for good coverage (e.g. 420 - 840 liters / hectare). Use higher carrier volume to reduce blackening potential at higher application rates. For foliar applications on plants with waxy leaf surfaces, adding 355 mL of a non-ionic surfactant (e.g. SPRAY-WET® 90% NIS) per 380 liters (0.10% v/v) of finished spray solution will aid in leaf coverage and penetration. For optimum results, do not apply overhead water for at least 1 hour following application.

Note: To avoid staining, do not apply EXTREME GREEN® 20 to non-target surfaces (sidewalks, fences, etc.).

LANDSCAPE AND ORNAMENTALS

	grams / 3.8 liters	kg / 380 liters
Trees, Shrubs, and Herbaceous Plants	6 - 17 grams	1.4 - 4.5

Apply as a foliar, drench or during transplant based on the rates and dilutions listed above. For foliar applications, spray foliage to drip. Do not apply to flower buds or blossoms of flowers, shrubs, and trees.

For optimum results of foliar applications on plants with waxy leaf surfaces, adding 355 mL of a non-ionic surfactant (e.g. SPRAY-WET® 90% NIS) per 380 liters (0.10% v/v) of finished spray solution will aid in leaf coverage and penetration.

Do not apply near water, storm drains, or drainage ditches. Do not apply if heavy rain is expected. Apply this product only to your lawn, and sweep any product that lands on the driveway, sidewalk, or street, back onto your lawn.

Caution: this fertilizer contains iron and should be used only as recommended. It may prove harmful when misused.

Information regarding the contents and levels of metals in this product is available on the Internet at: <http://www.regulatory-info-sth.com>

IMPORTANT: READ BEFORE USE

Read the entire Directions for Use, Conditions of Warranties and Limitations of Liability before using this product. If terms are not acceptable, return the unopened product container at once. By using this product, user or buyer accepts the following Conditions, Disclaimer of Warranties, and Limitations of Liability. **CONDITIONS, DISCLAIMER OF WARRANTIES, and LIMITATIONS OF LIABILITY. CONDITIONS:** The Directions For Use of this product are believed to be adequate and must be followed carefully. However, it is impossible to eliminate all risk associated with the use of this product. Crop injury, ineffectiveness or other unintended consequences may result because of such factors as weather conditions, presence of other materials, or the manner of use or application, all of which are beyond the control of Simplot AB Retail, Inc. and its affiliates (collectively, "Simplot"). To the extent consistent with applicable law, all such risks shall be assumed by the user or buyer. **DISCLAIMER OF WARRANTIES:** To the extent consistent with applicable law, Simplot makes no other warranties, express or implied, of merchantability or of fitness for a particular purpose or otherwise, that extend beyond the statements made on this label. No agent of Simplot is authorized to make any warranties beyond those contained herein or to modify the warranties contained herein. To the extent consistent with applicable law, Simplot disclaims any liability whatsoever for special, incidental or consequential damages resulting from the use or handling of this product. **LIMITATIONS OF LIABILITY:** To the extent consistent with applicable law, the exclusive remedy of the user or buyer for any and all losses, injuries or damages resulting from the use or handling of this product, whether in contract, warranty, tort, negligence, strict liability or otherwise, shall not exceed the purchase price paid or, at Simplot's election, the replacement of product.

IN CASE OF EMERGENCY CALL CHEMTREC +1-703-527-3887

© 2025 Simplot Turf & Horticulture. All rights reserved. The foregoing trademarks are owned by the J.R. Simplot Company used under license. 24282G 5000822.6K STH22252

AVAILABLE IN: 22.68 KG (50 LB)

See reverse for French translation / Voir verso pour la traduction française

Guaranteed by:
Simplot AB Retail Canada Limited
 908 Main Street
 Kindersley, Saskatchewan, SOL 1S0

EXTREME GREEN® 20

Un sulfate ferreux heptahydraté de qualité supérieure.

EXTREME GREEN® 20 est un supplément nutritionnel à base de fer utilisé pour favoriser la couleur vert foncé du gazon et du feuillage des plantes.



ANALYSE GARANTIE

Sulfur (S)	12.0%
12.0% Combined Sulfur	
Fer (Fe)	20.0%
20.0% Water Soluble Fer (Fe)	

Dérivé d'ingrédients actifs, enregistré Ferrous Sulfate Heptahydrate.

TENIR HORS DE PORTÉE DES ENFANTS



DANGER

NOCIF EN CAS D'INGESTION. PROVOQUE DE GRAVES BRÛLURES DE LA PEAU ET DES LÉSIONS OCULAIRES.

CONSEILS DE PRUDENCE

Ne pas respirer les poussières / brouillards / aérosols. Se laver soigneusement après manipulation. Ne pas manger, boire ou fumer pendant l'utilisation de ce produit. Pour le traitement spécifique, voir la section Premiers soins sur cette étiquette.

ÉQUIPEMENT DE PROTECTION INDIVIDUELLE

Porter des gants de protection / des vêtements de protection / une protection des yeux / du visage. Laver les vêtements contaminés avant réutilisation.

PREMIERS SECOURS

Appelez immédiatement un centre antipoison / un médecin

EN CAS D'INGESTION: Appeler un centre antipoison ou un médecin en cas de malaise. Se rincer la bouche. NE PAS faire vomir.

SI SUR LA PEAU (OU LES CHEVEUX): Retirer immédiatement tous les vêtements contaminés.

Rincer la peau à l'eau / se doucher.

EN CAS D'INHALATION: transporter la personne à l'extérieur et la maintenir dans une position où elle peut confortablement respirer.

EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes.

Retirer les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées.

Continuer à rincer.

STOCKAGE ET ÉLIMINATION

STOCKAGE: Magasin fermé à clé.

ÉLIMINATION: Éliminer le contenu / récipient conformément aux réglementations locales / régionales / nationales.

MODE D'EMPLOI

POUR USAGE PROFESSIONNEL UNIQUEMENT

Le fer (II) est sensible aux sources d'eau porteuse alcalines (pH > 7). Pour de meilleurs résultats, un tampon/acidifiant (par exemple Spray-Rite®) est recommandé pour abaisser le pH de l'eau du réservoir de pulvérisation (pH 5 - 6) avant d'ajouter EXTREME GREEN® 20. Ajoutez EXTREME GREEN® 20 à la moitié de l'eau, puis agitez tout en ajoutant l'eau restante. Pour de meilleurs résultats, rincez EXTREME GREEN® 20 à travers un panier-filtre ou prémélangez sous forme de bouillie dans un récipient séparé avant de l'ajouter au réservoir. Ajoutez de l'urée ou d'autres engrais. Ajoutez les herbicides en dernier tout en continuant d'agiter le contenu du réservoir. Pulvérisez la solution dès que possible. Les mélanges en cuve d'EXTREME GREEN® 20 sont généralement stables ; cependant, agitez avant de pulvériser si le mélange a reposé pendant plus de 24 heures.

EXTREME GREEN® 20 est compatible avec la plupart des pesticides et des engrais, à l'exception des herbicides à formulation aminée et des engrais à haute teneur en phosphate. Ne pas utiliser dans un mélange en cuve avec des engrais à haute teneur en phosphate. Les mélanges en cuve avec des amines ne doivent pas être tentés à moins que l'agitation soit adéquate. Ne prémélangez pas EXTREME GREEN® 20 avec des herbicides à pH élevé sans effectuer un test en cuve.

GAZON

	grams / 100 m ²	kg / hectare
Arbres, arbustes et plantes herbacées	60 - 240	6 - 24

Appliquer toutes les 2 à 8 semaines en fonction de la réponse de couleur souhaitée. 3 à 5 applications par saison de croissance produisent généralement les meilleurs résultats. EXTREME GREEN® 20 est plus efficace lorsque les plantes poussent rapidement et est moins efficace lorsque les plantes sont en dormance ou souffrent de stress.

Utilisez suffisamment d'eau pour une bonne couverture (e.g. 420 - 840 litres / hectare). Utilisez un volume de support plus élevé pour réduire le potentiel de noircissement à des taux d'application plus élevés. Pour les applications foliaires sur les plantes à surface foliaire cireuse, l'ajout de 355 mL d'un tensioactif non ionique (par exemple, Spray-Wet® 90 % NIS) per 380 litres (0.10% v/v) de solution de pulvérisation finie facilitera la couverture et la pénétration des feuilles. Pour des résultats optimaux, n'appliquez pas d'eau en hauteur pendant au moins 1 heure après l'application.

Remarque: pour éviter les taches, n'appliquez pas EXTREME GREEN® 20 sur des surfaces non ciblées (trottoirs, clôtures, etc.).

PAYSAGE ET PLANTES ORNEMENTALES

	grams / 3 .8 litres	kg / 380 litres
Arbres, arbustes et plantes herbacées	6 - 17 grams	1.4 - 4.5

Appliquer en application foliaire, par arrosage ou pendant la transplantation en fonction des taux et des dilutions indiqués ci-dessus. Pour les applications foliaires, pulvériser le feuillage jusqu'à ce qu'il goutte. Ne pas appliquer sur les boutons floraux ou les fleurs, les arbustes et les arbres.

Pour des résultats optimaux des applications foliaires sur les plantes à surface foliaire cireuse, ajouter 355 mL d'un tensioactif non ionique (par exemple Spray-Wet® 90% NIS) per 380 litres (0.10% v/v) de solution de pulvérisation finie pour faciliter la couverture et la pénétration des feuilles.

Ne pas appliquer près de l'eau, des égouts pluviaux ou des fossés de drainage. Ne pas appliquer si de fortes pluies sont prévues. Appliquez ce produit uniquement sur votre pelouse et balayez tout produit qui atterrit sur l'allée, le trottoir ou la rue sur votre pelouse.

Attention: cet engrais contient du fer et doit être utilisé uniquement selon les recommandations. Il peut s'avérer nocif en cas de mauvaise utilisation.

Des informations concernant le contenu et les niveaux de métaux dans ce produit sont disponibles sur Internet à l'adresse suivante : <http://www.regulatory-info-sth.com>

IMPORTANT: A LIRE AVANT UTILISATION Lisez l'intégralité du mode d'emploi, des conditions de garantie et des limitations de responsabilité avant d'utiliser ce produit. Si les conditions ne sont pas acceptables, retournez immédiatement le contenant du produit non ouvert. En utilisant ce produit, l'utilisateur ou l'acheteur accepte les conditions, l'exclusion de garantie et les limitations de responsabilité suivantes: **CONDITIONS, EXCLUSION DE GARANTIES ET LIMITATIONS DE RESPONSABILITÉ, CONDITIONS:** Les instructions d'utilisation de ce produit sont considérées comme adéquates et doivent être suivies attentivement. Cependant, il est impossible d'éliminer tous les risques associés à l'utilisation de ce produit. Des dommages aux cultures, une inefficacité ou d'autres conséquences imprévues peuvent survenir en raison de facteurs tels que les conditions météorologiques, la présence d'autres matériaux ou le mode d'utilisation ou d'application, qui sont tous hors du contrôle de Simplot AB Retail, Inc. et de ses sociétés affiliées (collectivement, "Simplot"). Dans la mesure où cela est conforme à la loi applicable, tous ces risques sont assumés par l'utilisateur ou l'acheteur. **EXONÉRATION DE GARANTIES :** Dans la mesure où cela est conforme à la loi applicable, Simplot ne donne aucune autre garantie, expresse ou implicite, de qualité marchande ou d'adéquation à un usage particulier ou autre, qui s'étend au-delà des déclarations faites sur cette étiquette. Aucun agent de Simplot n'est autorisé à donner des garanties au-delà de celles contenues dans le présent document ou à modifier les garanties contenues dans le présent document. Dans la mesure où cela est conforme à la loi applicable, Simplot décline toute responsabilité pour les dommages spéciaux, accessoires ou consécutifs résultant de l'utilisation ou de la manipulation de ce produit. **LIMITATIONS DE RESPONSABILITÉ :** Dans la mesure où cela est conforme à la loi applicable, le recours exclusif de l'utilisateur ou de l'acheteur pour toute perte, blessure ou dommage résultant de l'utilisation ou de la manipulation de ce produit, que ce soit dans le cadre d'un contrat, d'une garantie, d'un délit, d'une négligence, d'une responsabilité stricte ou autre, ne doit pas dépasser le prix d'achat payé ou, au choix de Simplot, le remplacement du produit.

EN CAS D'URGENCE, APPELER CHEMTREC +1-703-527-3887

© 2025 Simplot Turf & Horticulture. Tous les droits sont réservés. Les marques de commerce susmentionnées sont la propriété de la société J.R. Simplot, utilisées sous licence. 24282G 5000822.6K STH22252

DISPONIBLE EN : 22.68 KG (50 LB)

See reverse for English translation / Voir verso pour la traduction en anglais

Guaranteed by:
 Simplot AB Retail Canada Limited
 908 Main Street
 Kindersley, Saskatchewan, SOL 1S0